
Vragen van de Raad 

Wat is de stand van zaken met betrekking tot de toegezegde verkeersveiligheidsmaatregelen aan de 

lange kleiweg?  Ik werd onlangs weer benaderd door een inwoner over een zeer, zeer ernstig 

ongeval. Het lijkt me zaak dat er nu snel actie wordt genomen. 
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